
Starosta hasicu: Pri ostrém zásahu II
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uplatnlmezkusenostze soutezl
Dolní Becva - Sbory dobrovolných
hasicu jsou jedním z nejcastejších p0-
radatelu ruzných souteží v obcích na
Valašsku. Treba v Dolní Becve už de-

sítky let porádají soutež O štít Rad-
hošte. Její letošní termín ješte není
presne daný, má být druhý nebo tretí
víkend v srpnu. "Jezdí k nám dobro-
volní hasici ze Zlínského i Moravsko-
slezského kraje," ríká starosta tam-
ních hasicu Petr Hajda.

Vaše soutež je jednou z nejprestiž-
nejších na Morave. tím to je?

Mámeopravduhodnedlouhouhis-
torii, zájemje velký.Každý rok sem
prijedou asictyri desítky družstev.

V cem vlastne soutež o Stít Radhoš-

te spocívá?
Jde vyložene o požární útok. Spa-

dá do kategorie sportovní disciplína.
Jde o to, co nejrychleji smontovat ha-
dici, nasát vodu a trefit terc. Vítez
každorocne dostává putovní pohár
Štít Radhošte. Ocenujeme vždy nej-
lepších pet mužských týmu a tri žen-
ské.

Proc hasici takové souteže vlastne
porádají?

Abychom pomerili své schopnos-
ti s ostatními. Navíc to deláme i pro
deti, ty se na takové souteže teší nej-
více. K tomu je soutež mužu i žen,!
loní jsme tu meli osm skupin dobro-
volných hasicek. A uznám, jde také
o peníze.

Vy z této souteže máte zisk?
Nejaká koruna z toho je... I díky

tomu si mužeme dovolit mít ve sbo-

ru asi tricet detí. Jinak by to nešlo fi-
nancne utáhnout.

Z ceho vlastne dobrovolní hasici
'vDolníBecvežijí?

Krome dotací od obce žijeme pre-
devším z výtežku hasicského plesu
a ruzných zábav.

Jak vám hasicské souteže pomáhají
pri ostrých zásazích?

My ted zasahujeme predevším
pri živelních pohromách. Pri požá-
rech tady zasahují profesionální ha-
sici zRožnova, mají krátkou dojez-

doV'ouvzdálenost. Když je ale po-
žár velký, pomáháme samozrejme
taky.A mužeme uplatnit to, co zk~u-
šíme pri soutežích. To znamená
rychlost, souhrulidí v týmu a podob-
ne.

Jak se vaším mladých hasicum pri
soutežích darí?

Oni by soutežili porád. Letos
chteli objet snad patnáct akcí. Na to
ale asi nebudou peníze. Každopád-
ne v našem okrsku máme nejvíce
mladých hasicu a dosahují také nej-
lepších výsledku.

Ocenují vaši snahu také ti, kterí
k dobrovolnýmhasicum nepatrí?

U nás ano. Treba v kostele se ted
chystá mše svatá, proto~e bude sva-
tého Floriána, cožje náš patron. Pro-
to bude speciálníbohoslužba pro ha-
sice. Minulý týden jsme taky byli
na Hostýne; kde byla hasicská pout.
Myslím, že o dobrovolných hasi-
cích se ví ajsou lidmi vnímáni pozi-
tivne.
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